
Република Србија 
Град Крагујевац 
Скупштина града 
Број: I-01-06-37/2021 
Дана: 04.02.2021. године 
 
 

8. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 
 
Време одржавања: 04.02.2021. године у 10 часова 
Место одржавања: Правни факултет Универзитета у Крагујевцу 
 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Усвајање записника са седме седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Усвајање Правилника о представкама грађана упућених ЛАФ-у 
 
3. Слање дописа надлежним градским управама и јавно-комуналним 
предузећима о реализованим мерама из ЛАП-а и дефинисање рока за 
одговоре 
 
4. Припрема годишњег извештаја о раду ЛАФ-а за 2020. годину 
 
5. План рада ЛАФ-а града Крагујевца за 2021. годину 
 
6. Разно 
 
 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 
 

Зорица Сорак 
 
 



Записник са 8. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 
Крагујевца одржане 04.02.2021. године 
 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета 
Време одржавања: 10 часова 
 
Присутни чланови: 
- Зорица Сорак, председник 
- Бојана Миликић, заменик председника 
- Проф. др Зоран Јовановић 
- Aсистент мастер правник Драгана Спасић 
- Никола Ивковић 
 
Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 
ЛАП-а 
 

 
ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 
 

1. Усвајање записника са седме седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Усвајање Правилника о представкама грађана упућених ЛАФ-у 
 
3. Слање дописа надлежним градским управама и јавно-комуналним 
предузећима о реализованим мерама из ЛАП-а и дефинисање рока за 
одговоре 
 
4. Припрема годишњег извештаја о раду ЛАФ-а за 2020. годину 
 
5. План рада ЛАФ-а града Крагујевца за 2021. годину 
 
6. Разно 
 
На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 
је да постоји кворум за рад и одлучивање.  
 

 
 



I 
 

Једногласно је усвојен записник са седме седнице Локалног 
антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 
II 
 

Зорица Сорак, председница ЛАФ-а, је представила предлог Правилника 
о представкама којим ЛАФ-а града Крагујевца ближе уређује поступак 
за пријем представки физичких и правних лица, разматрање тих 
представки, утврђивање чињеница у вези са наводима из представки и 
обавештавање подносиоца, Скупштине града и јавности о исходу 
разматрања по представкама. Модел правилника добили смо од 
организације „Транспарентност Србија“. Урађена је анализа по 
члановима Правилника и унете су одређене измене и допуне. Чланови 
Форума су једногласно усвојили  Правилник о поступању са 
представкама. 
 

III 
 

Постигнут је договор о слању дописа са званичног е-маил налога ЛАФ-
а града Крагујевца lafkg@kg.org.rs на адресе надлежних градских 
управа и јавно-комуналних предузећа за мере из ЛАП-а. У допису ће се 
тражити одговор да ли је одређена мера усвојена или није, а ако јесте, 
где се може пронаћи. Рок за слање одговора је 22.02.2021. године, а 
нови састанак је планиран за 25.02.2021. на коме ће се урадити преглед 
реализованих мера из ЛАП-а и почети припрема годишњег извештаја о 
раду ЛАФ-а за 2020. годину који треба да усвоји Скупштина града. 
 

IV 
 

 Чланови ЛАФ-а су се договорили  да по прибављеној документацији и 
информацијама о статусу мера из ЛАП-а, започну са израдом годишњег 
извештаја о раду за 2020. годину који ће потом упутити Скупштини 
града на разматрање и усвајање. На следећем састанку ЛАФ-а, после 
разматрања пристиглих одговора на дописе о реализованим мерама из 
ЛАП-а, чланови ће међусобно поделити задужења у изради коначног 
извештаја. 
 

 

mailto:lafkg@kg.org.rs


V 
 

Никола Ивковић, члан ЛАФ-а, је представио План рада ЛАФ-а 
Крагујевац за 2021. годину. Модел плана рада добили смо од 
организације „Транспарентност Србија“. Урађена је анализа плана по 
ставкама, како би ЛАФ као тело за праћење примене ЛАП-а предузео 
основне активности које ће бити усмерене на извештавање одговорних 
субјеката о мерама и активностима које су прописане у ЛАП-у. 
Договорено је да се на следећој седници усвоји Правилник о праћењу 
примене ЛАП-а, као још један акт који је неопходан у раду ЛАФ-а и 
праћењу активности реализованих мера из ЛАП-а. Чланови Форума су 
једногласно усвојили Годишњи план рада за 2021. годину. 
 

VI 
 

Г-ђа Зорица Сорак је предложила расписивање конкурса за литерарне 
радове „Нећу преко везе“, који би био упућен основним и средњим 
школама у Крагујевцу, са званичног е-маил налога ЛАФ-а. Рекла је да 
је добила сугестију од г-ђе Злате Ђорђевић из организације 
„Транспарентност Србија“, да би требало променити назив поменутог 
конкурса зато што је један сличан већ постојао под истим називом. Г-ђа 
Сорак је такође показала осталим члановима како да на својим 
мобилним телефонима активирају е-маил налог ЛАФ-а. 
 Иван Лазић, координатор за праћење активности из ЛАП-а, је рекао да 
ће покушати да за следећи састанак, обезбеди присуство г-дина, 
Мирослава Петрашиновића, председника Скупштине града Крагујевца, 
како би се упознао са члановима ЛАФ-а и активностима које су до сад 
урађене, пошто је ЛАФ скупштинско радно тело. Такође је напоменуо 
да ће ускоро на званичном сајту Града www.kragujevac.rs у посебном 
менију бити презентован ЛАФ, његове активности и акти које је 
усвојио. 

                               
Састанак се завршио у 12:00 часова. 
 
Записник водио, 

 
 

Иван Лазић 
 

Координатор за праћење ЛАП-а 



 
  
 
 


